
Protokół Nr XXI/08
 z obrad XXI sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 25 marca 2008r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 14,00 -19,30/

Obrady XXI sesji Rady Miasta Piły otworzyłPrzewodniczący Rady Miasta Piły
Paweł Jarczak stwierdzając quorum – obecnych 22 radnych – lista obecności
stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady powitał przybyłych gości – listy obecności stanowią
załączniki do protokołu.

Porządek obrad XXI sesji przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe:
a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie guorum;
c/ przyjęcie protokołu z obrad XX sesji Rady Miasta Piły.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy  XX a XXI  sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w okresie
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata na radnego w skład Rady Miasta
Piły.

5.Ślubowanie radnego.
6. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/17/06 Rady Miasta Piły z dnia 19

grudnia 2006r. w sprawie powołania radnych w skład stałych Komisji Rady
Miasta Piły.

7. Informacja nt. stanu słuŜby zdrowia w mieście Pile.
8. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników w wyborach uzupełniających.
9. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników w wyborach uzupełniających.
10.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.Śniadeckich i al.
Powstańców Wlkp.

11.Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz
ustalenia ich przebiegu.

12.Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2008 rok.
13.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLI/516/05 Rady Miasta Piły z dnia 29

listopada 2005r. w sprawie utworzenia osiedla Motylewo oraz nadania mu statutu.
14.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości w Gminie

Piła.
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15.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XX/226/08 Rady Miasta Piły z dnia 26
lutego 2008 roku w sprawie określenia zasad ustalania wysokości i wypłaty diet
dla radnych Rady Miasta Piły, diet dla przewodniczących rad i przewodniczących
zarządów osiedli w Pile.

16.Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego.
17.Projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego Gminy

Piła i Powiatu Pilskiego.
18.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na poniesienie kosztów wzniesienia

ogrodzenia na gruncie Spółki Poszukiwania Nafty i Gazu “NAFTA” Spółka z o.o.
w Pile w celu rozgraniczenia gruntów w związku z zamianą pod cel publiczny.

19.Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile.

20.Informacja V-ce prezesa Aeroklubu Ziemi Pilskiej nt. pilskiego lotniska.
21.Informacja dotycząca wykonania uchwały Nr XXXI/371/05 Rady Miasta Piły z

dnia 22 lutego 2005r. w sprawie określenia zasad prowadzenia gospodarki
nieruchomościami w Gminie Piła.

22.Sprawozdanie z realizacji programu współpracy organizacji pozarządowych z
samorządami miasta Piły w 2007r.

23.Sprawozdania Przewodniczących Komisji stałych Rady Miasta Piły  za 2007r.
24.Interpelacje i zapytania.
25.Sprawy róŜne.
26.Zamknięcie obrad.

Informacj ę w sprawie protokołu z obrad XX sesji Rady Miasta Piły przedstawił
Sekretarz obrad Jarosław Kotwica – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokół z obrad XX sesji Rady Miasta Piły przyjety został jednogłośnie, bez
odczytania.

Ad-2/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XX a XXI sesją Rady Miasta Piły przyj ęta została bez uwag –
informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-3/

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły
przyj ęte zostało bez uwag – sprawozdanie w załączeniu protokołu.
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Ad-4/

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak odczytał pismo Krajowego Biura
Wyborczego – pismo stanowi załącznik do protokołu.

Uchwała w sprawie wstąpienia kandydata na radnego w skład Rady Miasta Piły
podjęta została jednogłośnie -  uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-5/

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak odczytał rotę ślubowania, Pani Monika
Ewa Kubiak złoŜyła ślubowanie.

Od tego momentu obecnych jest  23 radnych.

Ad-6/

Rada, jednogłośnie, podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr IV/17/06 Rady
Miasta Piły z dnia 19 grudnia 2006r. w sprawie powołania radnych w skład
stałych Komisji Rady Miasta Piły – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-7/

W sprawie “Informacji nt. stanu słu Ŝby zdrowia w mieście Pile” głos zabrali:

Prezydent Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
– przejęto 3 obiekty od Starostwa, w których funkcjonują niepubliczne podmioty;
– tym mieniem gminy zarządza MZGM i to przejęcie jest wyraźnym wsparciem

słuŜby zdrowia;
– posiłkując się uchwałą Rady z poprzedniej kadencji, na tej podstawie, z wieloma

podmiotami zostały zawarte umowy najmu, zmieniono zasady ich funkcjonowania
polegające na wprowadzeniu trwałych ulepszeń;

– od nielicznych podmiotów były takie oczekiwania, by gmina finansowała np.
windę, a takich moŜliwości prawnych i finansowych nie ma, by wspierać prywatną
działalność chociaŜ w prowadzonych rozmowach przedstawiono pewne
rozwiązania, by np. w części rozwiązać problemy dot. niepełnosprawnych.
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Radny Rafał Zdzierela przedstawił prezentację multimedialną dot. tematyki
ochrony zdrowia przedstawiając:
– uwarunkowania prawne;
– aspekt majątkowy;
– zagroŜenia dla zdrowia mieszkańców i system ochrony zdrowia;
– propozycje działań:

a/ wejście w dialog z lekarzami POZ ;
b/ uaktywnienie organizacji pozarządowych funkcjonujących w obszarze ochrony
zdrowia;
c/ rozpoznanie potrzeb zdrowotnych i stanu zdrowia mieszkańców Piły;
d/ opracowanie i realizacja programów zdrowotnych;
e/ inicjowanie i finansowanie działań profilaktycznych.

Radna Maria Miler wyraziła niezadowolenie z braku materiałów na piśmie dot.
omawianego tematu.

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki m.in. stwierdził:
– kwestia stanu słuŜby zdrowia to bardzo szeroki temat, który wymaga współpracyz

Powiatem;
– przejęliśmy 4 obiekty, których stan jest róŜny, konieczne są remonty i naleŜałoby

ustalić skąd wziąć na to pieniądze;
– nie byliśmy wcześniej zainteresowani pracą tych niepublicznych placówek

poniewaŜ były one w gestii Starosty.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
– materiał przygotowany przez Pana Zdzierelę moŜe być przyczynkiem do debaty;
– na dzień dzisiejszy przygotowania z naszej strony mogły dotyczyć tylko określenia

stanu bazy;
– jeśli chodzi o zapis ustawy o samorządzie gminnym, jest to zapis z 1990r. i jest on

przenoszony do kolejnych nowelizacji, wówczas słuŜba zdrowia funkcjonowała
inaczej, zmiana nastąpiła 10 lat temu, gdy wprowadzono lekarzy rodzinnych;

– propozycja Pana Zdziereli przekazania lekarzom obiektów za symboliczną
złotówkę – bardzo chętnie przyjęto by przychodnie przy ul. Roosevelta i Łącznej,
entuzjazmu nie budzą jednak przychodnie przy ul. Okrzei i Lotniczej;

– zaprzeczam jakoby pobierana przez MZGM opłata jest drenaŜem, środki te nie
wpływają do budŜetu, są kierowane na utrzymanie tej substancji;

– słusznym jest wskazanie,Ŝe szereg organizacji mogłoby się zająć profilaktyką,
trzeba teŜ powiedzieć, Ŝe szereg tego typu działań było realizowanych np. przez
Amazonki;

– sądzę, Ŝe taka debata, na którą zaprosilibyśmy przedstawicieli środowiska
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przybliŜyłaby temat.
Radny Włodzimierz Michalski, przychylając się do wypowiedzi Radnej Marii
Miler uznał za wskazane przełoŜenie tego tematu na inny termin.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczakstwierdził,Ŝe istnieje tu dylemat, kto miałby
takie materiały przygotować poniewaŜ brak jest uprawnień do polecenia instytucjom
z terenu miasta przygotowania danych z zakresu np. danych chorobowych.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
– problem gospodarowania mieniem - mówi się, Ŝe naleŜałoby lekarzy obdarować

tym majątkiem, ale czy to nie zostałoby uznane jako niegospodarność;
– gdyby gmina prowadziła publiczne zakłady opieki zdrowotnej to musiałaby

angaŜować swój kapitał, w Pile nie ma publicznego zakładu opieki zdrowotnej,
zadaniem gminy jest wspieranie zakładów niepublicznych;

– jeśli ma to być pomoc publiczna to konieczne jest równe traktowanie podmiotów;
– gmina, po przejęciu 4 przychodni, poprawnie realizuje swoje zadania i nieprawdą

jest, Ŝe nie ma dialogu w tym zakresie;
– wymogi, jakie niepubliczne zakłady muszą spełnić np. bariery dla

niepełnosprawnych – jesteśmy na ten postulat otwarci i wspieramy takie działania,
jesteśmy gotowi na dialog, a nie na rozwiązywanie problemów w całości;

– nie ma takiej moŜliwości, by mienie zostało przekazane poniŜej wartości.

Senator RP Mieczysław Augustyn
–––– stwierdził, Ŝe kwestie słuŜby zdrowia naleŜą do najwaŜniejszych i najbardziej

draŜliwych tematów dotyczących całego społeczeństwa;
– zachęcił do przeprowadzenia debaty w ww. temacie z rozwaŜeniem moŜliwości

ujęcia tej problematyki w planach przyszłościowych poprzez włączenie się do
realizacji tego trudnego zadania;

– zaprosił zebranych do wzięcia udziału w spotkaniu z Antonim Piechniczkiem,
które odbędzie się w dniu 1 kwietnia br. 

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka stwierdziła,Ŝe Rada powinna poznać raport
otwarcia i politykę gminy w tym zakresie, a materiał powinien być przygotowany
przez MZGM.

Radna Maria Miler interesowała się opieką medyczną w placówkach oświatowych
podległych gminie –Prezydent Kosmatka poinformował, Ŝe taka informacja
zostanie przygotowana przez Wydział Oświaty i dostarczona radnym.
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Pani Jolanta Grabarczyk przedstawiła prezentację multimedialną w zakresie
profilaktyki raka szyjki macicy.

Ad-8, 9/

W sprawie projektów uchwał dot. wyboru ławników w wyborach
uzupełniających do:
–––– Sądu Rejonowego w Pile, do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy;
–––– Sądu Okr ęgowego w Poznaniu Ośrodek Zamiejscowy w Pile głos zabrali:

Przewodniczący Zespołu opiniującego kandydatów na ławników Włodzimierz
Michalski złoŜył informacj ę dotyczącą zgłoszonych kandydatów na ławników w
wyborach uzupełniających – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Na członków Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi tajne głosowania, zgłoszono
następujących radnych:
1. Ryszarda Pyziaka
2. Huberta Ciechanowskiego
3. Jana Lus.

Ww. radni wyrazili zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zgłosił wniosek o zamknięcie listy
kandydatów.

PowyŜszy wniosek przyjęty został przez Radę jednogłośnie.

Rada, jednogłośnie, wybrała Komisję Skrutacyjną w proponowanym składzie.

Ogłoszono przerwę, w trakcie którejKomisja Skrutacyjna przygotowała karty do
głosowania do Sądów Rejonowego i Okręgowego.

Po przerwiePrzewodniczący Komisji Skrutacyjnej Ryszard Pyziak przedstawił
zasady głosowania, Komisja Skrutacyjna przeprowadziła równoczesne głosowanie
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do obu sądów, na oddzielnych kartach do głosowania.
Ogłoszono przerwę.

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, Ŝe Rada
dokonała wyboru ławników do Sadu Pracy – odczytał protokół Komisji
Skrutacyjnej natomiast , co do wyboru ławników do Sądu Okr ęgowego, z uwagi
na taką samą liczbę głosów, jaką otrzymali dwaj kandydaci zachodzi
konieczność przeprowadzenia głosowania dodatkowego.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak odczytał uchwałę w sprawie wyboru
ławników w wyborach uzupełniających / do Sądu Rejonowego/ - uchwała wraz z
protokołem Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu.

Ogłoszono przerwę – Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do
ponownego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego.
Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił zasady
głosowania, Komisja przeprowadziła głosowanie.

Ogłoszono przerwę.

Po przerwiePrzewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokoły Komisji
Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego.

Przewodniczący Rady Miasta Piły odczytał uchwałę w sprawie wyborów
ławników w wyborach uzupełniających /do Sądu Okręgowego/ - uchwała wraz z
protokołami Komisji Skrutacyjnej stanowią  załączniki do protokołu.

 
Ad-10/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.Śniadeckich i al.
Powstańców Wielkopolskich przedstawił Prezydent Jerzy Wołoszyński wnosząc
autopoprawkę do uzasadnienia polegającą na wykreśleniu wyrazów ” w
przewaŜającej części”.
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Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały
przez Komisje Rady.

Uchwała, ze zgłoszoną autopoprawką, podjęta została jednogłośnie – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Ad-11/

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróggminnych oraz
ustalenia ich przebiegu zreferowała Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile
Zofia de Mezer-Uciechowska .

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Po udzieleniu dodatkowych informacji Radnej Miler przez Prezydenta
Wołoszyńskiego i Dyrektor Uciechowską uchwała podjęta została większością
głosów, przy 3 głosach wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-12/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2008 r. wraz z
autopoprawką omówiła Pani GraŜyna Brończyk.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Po udzieleniu dodatkowych informacji Radnej Marii Miler pr zez Naczelnik
Wydziału Oświaty Ilon ę Bogucką uchwała podjęta została większością głosów,
przy 1 głosie przeciwnym i 3 głosach wstrzymujących się – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.
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Ad-13/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLI/516/05 Rady Miasta Piły z dnia
29 listopada 2005r. w sprawie utworzenia osiedla Motylewo oraz nadania mu
statutu przedstawił Sekretarz Gminy Leszek Partyka.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały
przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości między
Gminą Piła, a osobą fizyczną omówił Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
powyŜszego projektu uchwały.

Po udzieleniu dodatkowych informacji Radnej Marii Miler pr zez Prezydenta
Jerzego Wołoszyńskiego uchwała podjęta została większością głosów, przy 4
głosach wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XX/226/08 Rady Miasta Piły z dnia 26
lutego 2008 roku w sprawie określenia zasad ustalania wysokości i wypłaty diet
dla radnych Rady Miasta Piły, diet dla przewodniczących rad i
przewodniczących zarządów osiedli w Pile przedstawił Przewodniczący Rady
Miasta Piły Paweł Jarczak.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga stwierdził,
Ŝe Komisja nie głosowała ww. projektu uchwały, Przewodniczący Komisji
BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski i Komisji Spraw Społecznych
Zbigniew Pyziak poinformowali, Ŝe ww. projekt uchwały przyj ęty został przez
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obie Komisje.
Przewodniczący Rady Osiedla Staszyce Marian Małeckizwrócił się do Rady z
prośbą o wykreślenie z § 2 punktu 3 z uchwały Nr XX/226/08 Rady Miasta Piły z
dnia 26 lutego 2008 roku w sprawie określenia zasad ustalania wysokości i wypłaty
diet dla radnych Rady Miasta Piły, diet dla przewodniczących rad i
przewodniczących zarządów osiedli w Pile uznając ten zapis za zbyt mało czytelny.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 8 radnych wstrzymało się od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów –uchwała stanowi załącznik
do protokołu. 

Ad- 16, 17, 18/

Projekty uchwał w sprawach:
–––– udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego;
–––– wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego Gminy Piła i Powiatu Pilskiego;
– wyraŜenia zgody na poniesienie kosztów wzniesienia ogrodzenia na gruncie

Spółki Poszukiwania Nafty i Gazu “NAFTA” Spółka z o.o. w Pile w celu
rozgraniczenia gruntów w związku z zamianą pod cel publiczny przestawił
Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu pozytywnej opinii o
projekcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Pilskiego.

Prezentację multimedialną w sprawie ww. projektu uchwały przedstawiliPanowie
Marek i Maciej Mirscy.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do uchwały.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
projektu uchwały w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego Gminy
Piła i Powiatu Pilskiego.

Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu,
uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
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protokołu.
Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na poniesienie kosztów
wzniesienia ogrodzenia na gruncie Spółki Poszukiwania Nafty i Gazu “NAFTA”
Spółka z o.o. w Pile w celu rozgraniczenia gruntów w związku z zamianą pod cel
publiczny.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-19/

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski i
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak poinformowali, iŜ
Komisje uznały skargę na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Pile za bezzasadną.
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga stwierdził,
Ŝe Komisja  projektu uchwały nie głosowała.

Za uznaniem skargi za bezzasadną Rada opowiedziała się jednogłośnie,
uchwała podjęta została jednogłośnie - uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-20/

Prezentację multimedialną Aeroklubu Ziemi Pilskiej przedstawił Wiceprezes
Klubu Zbigniew Siwik udzielaj ąc jednocześnie odpowiedzi na pytania radnych
Mirosławy Rutkowskiej-Krupka, Rafała Zdziereli i Kr zysztofa Muchewicza.

Ad-21/ 

Informacj ę w sprawie wykonania uchwały Nr XXX/371/05 Rady Miasta Piły z
dnia 22 lutego 2005r. w sprawie określenia zasad prowadzenia gospodarki
nieruchomościami w Gminie Piła przedstawił Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Informacja przyj ęta została bez uwag – informacja stanowi załącznik do
protokołu.
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Ad-22/

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy organizacji pozarządowych z
samorządami miasta Piły w 2007r. omówiła Naczelnik Wydziału Promocji i
Rozwoju Mirosława Dziuba.

Informacj ę przyj ęto bez uwag – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-23/

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak poinformował, Ŝe sprawozdania
Przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Piły za 2007r.są dostępne w
Biurze Rady– sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.

Ad-24/

W punkcie “Interpelacje i zapytania” głos zabrali radni poruszając następujące
sprawy:

Radna Maria Miler  
– przypomniała, iŜ na poprzedniej sesji poruszyła sprawę odpłatności za odczyt

wodomierzy w domkach jednorodzinnych;
– poruszyła sprawę realizacji zadań zawartych w Strategii.., a dot. mieszkalnictwa,

wieloletniego planu uzbrojenia terenów, gospodarowaniemzasobem gruntów
gminnych pytając, czy tych zadań nie naleŜy realizować i monitorować.

Radny Włodzimierz Michalski – interpelacja złoŜona na piśmie stanowi załącznik
do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki poruszył sprawę stadionu
ŜuŜlowego przy ul. Bydgoskiej stwierdzając, Ŝe mówi się o pacie w rozmowach
prowadzonych między władzami miasta, a klubem.

Odpowiedzi na zgłoszone kwestie udzielił Prezydent Jerzy Wołoszyński.
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Ad-25/

W sprawach róŜnych głos zabrali:

– Prezydent Jerzy Wołoszyński poinformował,Ŝe Prezesem Zarządu MWiK został
Pan Mariusz Bednarczyk;

– Członek Zarządu Starostwa Bogusław Mikita podziękował Radzie za podjęcie
uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego;

–––– Przewodniczący Rady Paweł Jarczak 
a/ zapoznał zebranych z treścią pism pracowników niepedagogicznych pilskich
szkół podstawowych i gimnazjalnych oraz pracowników obsługi i administracji
pilskich przedszkoli – pisma w załączeniu protokołu – do przestawionych pism
ustosunkowała się Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka;
b/ odczytał zaproszenie dla radnych na uroczystość obchodów XX Lecia
MONAR;

–––– Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Bystrzycki interesował się sprawą
podwyŜek płac dla pracowników Urzędu.

Ad-26/

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XXI sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                   Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                   Paweł Jarczak
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